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به صورت ویدیوکنفرانسی برگزار شد؛

نشست مشترک نمایندگان اتاق تبریز در هیات های بدوی تشخیص مطالبات تامین
اجتماعی

نشست مشترک نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز در هیات های بدوی تشخیص مطالبات سازمان تامین اجتماعی به

صورت ویدیوکنفرانسی برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، نشست مشترک نمایندگان اتاق بازرگانی تبریز در هیات های بدوی تشخیص مطالبات سازمان تامین اجتماعی به دلیل رعایت

دستورالعمل های بهداشتی به صورت ویدیوکنفرانسی و با حضور نائب رییس و دبیرکل اتاق، جمعی از این نمایندگان و مدیر کل تأمین اجتماعی آذربایجان شرقی برگزار شد.

عباس کمالی، نائب رییس اتاق بازرگانی تبریز در ابتدای این نشست ویدیوکنفرانسی با قدردانی از همکاری های سازمان تامین اجتماعی استان، خواستار افزایش تعامل دو جانبه

بین صنعتگران و تولیدکنندگان و سازمان تامین اجتماعی شد. در ادامه جلسه نیز هر کدام از نمایندگان به بیان مشکلات خود در حوزه اختیار سازمان تامین اجتماعی پرداختند.

مدیر کل تامین اجتماعی استان نیز در ادامه به سوالات و مشکلات مطرح شده از سوی نمایندگان پاسخ گفت. جعفر سمساری در پاسخ به گلایه های مطرح شده در خصوص

حسابرسی سازمان گفت: سازمان حسابرسی نکرده بلکه کار بازرسی دفاتر قانونی را برعهده دارد و از سوی دیگر تمامی بخشنامه های سازمان از قانون تامین اجتماعی استنباط شده

است که اگر اینگونه نباشد بلافاصله در محاکم قضایی، محکوم می شوند.

وی در ادامه با اشاره به سخنان یکی دیگر از اعضای جلسه گفت: در بازرسی دفاتر قانونی، اقدام به بررسی سال آخر دفاتر می شود که اگر به کارفرمایی در این خصوص ظلمی شده،

اعلام کند. هر چند در خصوص برخی کارگاه ها اگر همه سال ها بازرسی شوند قطعا به نفع کارفرما خواهد بود.

سمساری در پاسخ به سوال دیگری گفت: تمامی اعضای هیات مدیره می توانند از طریق شرکت خود، در داخل لیست بیمه قرار گیرند اما در قراردادهای پیمانکاری، یکی از اعضای

هیات مدیره می تواند لیست بدهد.

وی با اشاره به اختصاص 9 درصد از نرخ حق بیمه به بحث درمان گفت: البته ماهانه بیش از این مقدار صرف بخش درمان می شود و بنا به درآمد سازمان، نمی توانیم برخی

بیماری ها را در قالب این بیمه پوشش دهیم.

مدیر کل تامین اجتماعی استان در پاسخ به مشکل یکی دیگر از حاضران جلسه مبنی بر اینکه کارفرمایان بدون کارگر نمی توانند قرارداد بیمه داشته باشند، گفت: خوشبختانه این

مشکل رفع شده و محدودیتی در این خصوص وجود ندارد.
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